
 

1. Dnia 29 października uczestniczyłem w posiedzeniu Związku Gmin 

Regionu Ostródzko – Iławskiego Czyste Środowisko. Podczas spotkania 

odbyła się bardzo ożywiona dyskusja przedstawicieli 19 samorządów 

należących do Związku, dotycząca wyboru metody naliczania opłat za 

wywóz nieczystości, która uszczelniłaby istniejący system. Obecnie 

obowiązująca stawka nie wystarcza na pokrycie kosztów obsługi zadania 

wywozu nieczystości, uwzględniając fakt, iż mieszkańcy notorycznie 

uchylają się od płatności, a w szczególności od zawierania umów z 

określeniem faktycznej ilości osób zamieszkujących dany lokal. 

Podczas posiedzenia zostały przedstawione propozycje trzech metod 

naliczania opłat:  

I. opłata od ilości osób zamieszkujących dany lokal, czyli dotychczasowe 

zasady,  

II. opłata  od ilości zużytej wody w lokalu – zgodnie ze stanem 

wodomierza,  

III. opłata od mieszkania/domu jednorodzinnego. 

Stoimy przed trudnym wyborem, który musi zawierać balans pomiędzy 

kosztami obsługi zadania i możliwościami finansowymi mieszkańców. 

Uważamy, że najszczelniejszą metodą uwzględniającą wszystkich 

mieszkańców i najbardziej egzekwowalną jest stawka naliczana od 

nieruchomości mieszkalnych. 

I tutaj mamy ważną informację dla wszystkich mieszkańców, którzy nie 

wywiązują się z obowiązku rzetelnego składania deklaracji o ilości osób 

zamieszkujących w danym lokalu. Związek prowadzi weryfikację 

złożonych oświadczeń na podstawie dostępnych narzędzi i rozpoczyna 

proces windykacji. Windykacja za nieopłacanie należności prowadzona 

jest z uwzględnieniem 5 lat poprzedzających wskazanie 

nieprawidłowości. 
 

2. W dniu 12 listopada odbyło się kolejne zgromadzenie Związku Gmin, 

podczas którego podjęto Uchwałę regulującą wysokość opłat 

obowiązujących od dnia 01.01.2025 roku. Większością głosów 

zdecydowano o zwiększeniu stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi do kwoty 35 zł za osobę zamieszkującą na danej 



nieruchomości. Określono również stawkę opłaty podwyższonej, jeżeli 

właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów w 

sposób selektywny z kwoty 58 zł na kwotę: 105 zł.  
 

3. 5 listopada uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin 

Warmińsko – Mazurskich podczas którego poza bieżącymi sprawami 

Związku, zapoznaliśmy członków z tematyką bieżących spraw 

legislacyjnych oraz omówiliśmy tematykę przygotowanych szkoleń dla 

członków Związku, 
 

4. Na zaproszenie Marszałka Woj. Warmińsko – Mazurskiego Pana Marcina 

Kuchcińskiego 30 października uczestniczyłem w inauguracji Roku 

kulturalnego 2024/2025 na Warmii i Mazurach. 
 

5. Pani Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej uczestniczyła w I 

warmińsko – mazurskiej konferencji na rzecz praw zwierząt 

zorganizowanej przez Marszałka Warmińsko – Mazurskiego. Głównym 

tematem poruszonym podczas spotkania było ograniczenie bezdomności 

zwierząt na terenie Warmii i Mazur, 
 

6. 31 października spotkałem się z Panem Tomaszem Orłowskim 

Burmistrzem Morąga ws. organizacji Publicznego Transportu Zbiorowego 

na rok 2025.  
 

7. Przeprowadziłem ocenę funkcjonowania Publicznego Transportu 

Zbiorowego na terenie Gminy Miłakowo w zakresie wywiązywania się 

wykonawcy ze zleconej usługi. Analizie podlegała realizacja usługi 

zgodnie z rozkładami jazdy i przedłożonymi dokumentami księgowymi. 

Wyniki  potwierdzają prawidłową realizację usługi, zgodnie z Umową 

dotacji pomiędzy Wojewodą Warmińsko – Mazurskim a Gminą Miłakowo 

i jego aneksami. 
 

8. 31 października odbyłem spotkanie z Prezes Oddziału Związku 

Nauczycielstwa Polskiego w Miłakowie Panią Moniką Jurzyńską w 

sprawie złożonego wniosku o podwyżki dodatku motywacyjnego dla 

nauczycieli, 



9. Odbyłem szereg spotkań roboczych z Dyrekcją Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Miłakowie oraz Zarządcą Miłakowskiego Domu Kultury 

w sprawie planów budżetowych na rok 2025, 
 

10. Odbyło się spotkanie z Dyrekcją Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

sprawie aneksu do arkusza organizacyjnego placówki, 
 

11. 7 listopada odbyło się pasowanie I klasistów Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego. Edukacja, to nie tylko obowiązek, ale przede wszystkim 

optymalne warunki do rozwoju nowych pasji, czego oczywiście życzę 

wszystkim najmłodszym uczniom. 
 

12. W siedzibie Urzędu Miejskiego: 30 października gościłem Pana Posła 

Janusza Cichonia – Przewodniczącego Komisji Finansów Publicznych. 

Rozmawialiśmy o możliwościach pozyskania środków finansowych na 

rozwój Gminy Miłakowo. 

 

13.  W przetargu nieograniczonym został wyłoniony wykonawca na 

opracowanie Planu Ogólnego Gminy, którym została: Pracownia 

Urbanistyczna EKOPLAN Wojciech Kwiatkowski z siedziba w Olsztynie.  

Kolejnym etapem procedury planistycznej jest zbieranie wniosków do 

projektu Planu Ogólnego Gminy. Zgodnie z obowiązująca ustawą o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym termin na składanie 

wniosków podany zostanie do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenie 

w prasie, zamieszczenie na stronach internetowych Urzędu i tablicach 

ogłoszeń. Termin na składanie wniosków – zgodnie z wytycznymi, nie 

może być krótszy niż 21 dni. 

Każdy właściciel nieruchomości zlokalizowanej na terenie Gminy 

Miłakowo będzie miał prawo złożenia wniosku na udostępnionym 

formularzu. Złożone wnioski i ich zasadność czy możliwość realizacji 

będzie weryfikowana przez urbanistę z uwzględnieniem obowiązujących 

przepisów. 

 

14. 19 listopada przeprowadzono 3 przetargi nieograniczone na sprzedaż 

nieruchomości gminnych. W wyniku przetargu wyłonieni zostali nabywcy 

2 działek na ulicy Topolowej w Miłakowie i jednej w miejscowości 



Raciszewo.  

 

15. 7 listopada podpisana została umowa o udzielenie dotacji dla Parafii pw. 

Podwyższenia Krzyża Świętego w Miłakowie na modernizację 

zabytkowego cmentarza w Miłakowie, co umożliwiło parafii podpisanie 

umowy z wykonawcą.  

 

Gmina Miłakowo, w imieniu parafii przeprowadziła procedury wyłonienia 

wykonawcy. Modernizacją cmentarza zajmie się firma: Przedsiębiorstwo 

Produkcyjno – Handlowo – Usługowe Milena Górska z siedzibą w 

Gronowie Górnym. Wartość umowy opiewa na kwotę: 499 000 zł. 

Zadanie będzie realizowane w systemie zaprojektuj i wybuduj z 

uwzględnieniem wytycznych konserwatorskich. Termin realizacji zadania: 

18 miesięcy od dnia podpisania Umowy, czyli od 8 listopada.  

 

16.  Po rezygnacji wykonawcy, z którym Parafia Św. Barbary w Boguchwałach 

miała podpisaną Umowę na renowację kościoła przygotowujemy się do 

uruchomienia kolejnego postepowania zakupowego. Inwestycja na dzień 

dzisiejszy w żaden sposób nie jest zagrożona. 

 

17. Zostało przeprowadzone i rozstrzygnięte postepowanie zakupowe za I 

część realizacji zadania pn. Zwiększenie poziomu bezpieczeństwa w 

Gminie Miłakowo, realizowanego w 100% ze środków UE. Podpisałem 

Umowę z firmą Wektor Wiedzy Sp. z o. o. na przeprowadzenie audytów 

informatycznych oraz opracowanie dokumentacji systemów 

bezpieczeństwa informacji w Urzędzie Miejskim w Miłakowie a także na 

przeprowadzenie szkoleń dla pracowników w zakresie 

cyberbezpieczeństwa. Wartość Umowy: 24 969,00 zł.  

 

18.  W drodze zapytania ofertowego wyłoniono wykonawcę  na utrzymanie 

zimowe chodników i gminnych dróg z firmą Euro-Max Maciej Tomasz z 

Miłakowa. Warunki techniczne i cenowe pozostały na poziomie umowy z 

poprzedniego sezonu zimowego. 

 



19.  11 listopada odbyły się uroczyste obchody Dnia Niepodległości oraz 

odsłonięcie tablicy pamiątkowej przy posągu miłakowskiego jelenia. 

Dziękuję wszystkim uczestnikom za liczne przybycie a Pani Agnieszce 

Karłowicz – Zarządcy Miłakowskiego Domu Kultury za przygotowanie 

wydarzenia. 

 

20. W dniu 21 listopada odwiedziłem pracowników Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Miłakowie z życzeniami z okazji Dnia Pracownika 

Socjalnego. Należy zaznaczyć, że szeroko rozumiana praca socjalna 

stanowi fundament wsparcia, dla tych mieszkańców Gminy Miłakowo, 

którzy znajdują się w trudnej sytuacji zyciowej. 

 

21.  22 listopada uczestniczyłem w 25 Festiwalu Piosenki Czerwonokrzyskiej z 

okazji Święta PCK oraz Honorowych Dawców Krwi w Morąskim Domu 

Kultury. Podczas wydarzenia otrzymałem wyróżnienie za zasługi dla 

Polskiego Czerwonego Krzyża. Dziękuję wszystkim honorowym dawcom 

za udział w organizowanych akcjach poboru krwi. 

 

22. 24 listopada na zaproszenie Parafialnego Oddziału Akcji Katolickiej w 

Miłakowie uczestniczyłem w Patronalnym Święcie Akcji Katolickiej. W 

wydarzeniu uczestniczył JE Abp Józef Górzyński i honorowy gość Pan 

Andrzej Duffka. Podczas wydarzenia rozstrzygnięto konkurs „O Warmio 

moja miła” im. Rity Kostki. 

 

23. 18 listopada na zaproszenie Senatora Zygmunta Frankiewicza 

uczestniczyłem w seminaryjnym posiedzeniu  Komisji Samorządu 

Terytorialnego i Administracji Państwowej nt. wielokadencyjności 

organów wykonawczych gmin. 

 

24.  W dniu wczorajszym uczestniczyłem w roboczym spotkaniu 

konsultacyjnym w Ministerstwie Klimatu i Środowiska na zaproszenie 

Pani Wiceminister Anity Sowińskiej. Dzisiaj mija 300 dni do 

obowiązkowego wprowadzenia systemu kaucyjnego. Rozmawialiśmy o 

Rozszerzonej Odpowiedzialności Producenta, mówiliśmy o Ustawie o 

utrzymaniu czystości i porządku w Gminach, o aktualizacji istniejących 



rozwiązań związanych z Ustawą. 

 

25.  W dniu wczorajszym moja zastępczyni uczestniczyła  w Walnym Zebraniu 

Członków Stowarzyszenia Gmin RP Euroregion Bałtyk. Z dużym 

zainteresowaniem śledzimy możliwości pozyskania kolejnych środków 

finansowych w projektach transgranicznych. 

 

26. Złożyłem wniosek do Starosty Ostródzkiego o zabezpieczenie środków 

finansowych w budżecie powiatu na modernizację dróg powiatowych 

znajdujących się na obszarze Gminy Miłakowo. 

 

27. Uczestniczyliśmy w kolejnym wydarzeniu kulturalnym przygotowanym 

przez Koło Gospodyń Wiejskich Ale Babki z Miłakowie pn.: Danie 

wspólnych chwil z Biedronką”, które stanowi fantastyczną inicjatywę 

oddolną. 

 

28. Dziękuję Pani Radnej Anecie Machnyk za wskazanie problemu 

komunikacyjnego najmłodszych mieszkańców Dolnego Osiedla.  

 

29. Uprzejmie informuję, iż otrzymaliśmy odpowiedź na wniosek Pani Radnej 

Grażyny Różnickiej dotyczący prośby o wykonanie w drodze 

wojewódzkiej inteligentnych przejść dla pieszych w obrębie Osiedla 

Kolorowego i ulicy Szkolnej oraz ulicy Olsztyńskiej w drodze do szkoły. 

Zarząd Dróg Wojewódzkich po wizji lokalnej nie przychyla się do 

złożonego wniosku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


